
 
 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 29.04.2022 r. 

Zapytanie 

w sprawie: korekty trasy linii N2 

 

 W związku z  interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy jest możliwa 

korekta trasy linii N2 tak, by mieszkańcy ul. Świtezianki w rejonie ul. Syrenki mieli dostęp do  

komunikacji nocnej, która kilka lat temu obsługiwała ten obszar? Mieszkaniec proponuję 

przebieg: Radogoszcz Wschód - Świtezianki, Zgierska, Sikorskiego, Nastrojowa (pasażerowie 

zamiast na przystanku nr 1053, wsiądą na pobliskim peronie nr 2184), Świtezianki, 

Sikorskiego i dalej obecną trasą. W przeciwnym kierunku autobus pojedzie bez zmian jak 

dotychczas, aby nie budować nowych przystanków. Przejazd autobusu w jedną stronę w 

opinii mieszkańca  przynajmniej częściowo wyeliminuje niedogodności związane z brakiem 

nocnego połączenia  

 

Z poważaniem 
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